



世界佛教僧伽會

10049 台北市紹興北街六號 · 電話：02-23965564 · 傳真：02-23913770
WORLD BUDDHIST SANGHA COUNCIL
6 Shaoshing N. Street, Taipei, Taiwan, 10049 Tel:+886-2-23965564 Fax:+886-2-23913770
E-mail:wbsc5564@ms64.hinet.net http://www.wbsc886.org

May 8th, 2024

CONGRATULATORY MESSAGE 賀電

Mahachulalongkornrajavidyalaya University (MCU) has been deeply involved in organizing and hosting successful United Nations Day of Vesak (UNDV) celebrations, since 2004 until now. This involvement reflects a commitment to promoting Buddhist values and culture on an international stage.

On behalf of the World Buddhist Sangha Council, we acknowledge the immense support of the Royal Thai Government and the Thai Supreme Sangha Council which emphasizes the importance of collaboration between the university and governmental and religious institutions. Such partnerships are crucial for the success, prestige, and continuity of events like the UNDV celebrations on a global scale. Let us embrace the spirit of Vesak 2024/2568 B.E. and extend our hands to bridge divides, fostering a sense of unity to create a world of peace and harmony for everyone.

May the blessings of Vesak surround His Majesty the King Maha Vajiralongkorn Phra Vajiraklaochaoyuhua of Thailand; Srettha Thavisin, Prime Minister of Thailand, May you live a long life, carry out the state obligations smoothly, and always have the strength to safeguard Buddhism by being a Dharma Knight.

May The Triple Gems always bless all Mahaculalongkorn University members who have helped Theravada Buddhism spread throughout Thailand and become a global symbol of Buddhism.

We also wish a Happy Vesak to Sangharaja Somdet Phra Ariyavongsaganana IX, Deputy Sangharaja, the Maha Bhikkhus who have served Thai Buddhists, may Wisdom and Maitri Karuna continue to grow, realizing the glory of Buddhism, as well as members of state parliament, businessmen, and Buddhists who have contributed significantly to the development of Buddhism, may Vesak bring you happiness, health, and wisdom.

Sabbe Satta Bhavantu Sukhitatta! Sadhu, Sadhu, Sadhu!

從2004年至今，摩訶朱拉隆功大學（MCU）一直成功深入參與組織和舉辦聯合國衛塞節(UNDV)慶祝活動。這種參與反映了在國際舞台上推廣佛教文化價值的承諾。

世界佛教僧伽會全體執行委員非常讚許泰國皇家政府和泰國最高僧伽理事會的大力支持，這強調了大學與政府和宗教機構之間合作的重要性。這種夥伴關係對於聯合國開發計劃署的慶祝活動在全球範圍內的成功、聲望和連續性至關重要。讓我們擁抱2024年衛塞節的精神；伸出我們的雙手，彌合分歧，增強團結，為每個人創造一個和平與祥和的世界。

願衛塞節的祝福圍繞著泰國國王瑪哈·瓦吉拉隆功；泰國總理；賽塔·塔維辛。願您聖體康御、萬壽無疆；順利履行國家義務；並有力量來成為護法身份擁護佛教。

願三寶加被摩訶朱拉隆功大學所有教職員，他們對上座部佛教在泰國的貢獻讓其在各地傳播，並成為全球佛教的象徵。

我們也祝福為泰國佛教徒服務的僧王頌德帕摩訶穆尼翁九世、副僧王等所有諸山長老德，衛塞快樂！願智慧和悲願不斷增長、佛日增輝、法輪常轉，也祝福國會議員、商人和為佛教發展做出重大貢獻的佛教徒 衛塞快樂！願你們幸福、健康、諸事吉祥。願一切眾生離苦得樂！

Maitrikaruna Citta,

Mahanayaka CHAOKUN HUI SIONG
President of World Buddhist Sangha Council
世界佛教僧伽會會長 昭坤 慧雄

大慧

Seik Da Hui

Chinese Secretary General of
World Buddhist Sangha Council
世界佛教僧伽會中文秘書長 大慧

Ven. Dr. Maitipe Wimalasara Maha Thero
English Secretary General of
World Buddhist Sangha Council
世界佛教僧伽會英文秘書長 偉馬拉沙拉

敬賀